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Håkan Torstensson C 

Blir Borås torrlagt i sommar? 

I Borås Tidning kunde vi nyligen läsa att sju av nio fontäner kommer att 
bli utan vatten i sommar. Anledningen sägs vara sparkrav. Mot bakgrund 
av detta vill jag ställa följande frågor: 

Står detta beslut fast?
I vilket forum fattades detta beslut?
Hur stor beräknades besparingen bli på att inte ha fontänerna igång 
som vanligt under sommaren? 
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